
 
 

 

         

Dagsorden / Referat   

Bestyrelsesmøde den 13. marts 2025 – kl. 17.00 
 

Deltagere:   
Bestyrelsesmedlemmer: Morten (Formand) – Jan (Næstformand) - Søren (kasserer) - Bjarne Boe 

(Bestyrelsesmedlem) – Leif (Bestyrelsesmedlem) 

Bestyrelse suppleant: Jes er første suppleant og Per er anden suppleant  

Havnekontor: Gunner 

Fraværende: Ingen 

 
Referatet er skrevet ind med rødt 
 
Bestyrelsesmødet er to-delt, først afholdes møde med udvalgsformændene, herefter afholdes et 
ordinært bestyrelsesmøde. 

1. Status fra udvalgene 

• Hans / Brosamarbejdet 

d.27 mødes holdet til opstartsmøde. Brobyggeren går i gang med bygning af nye broer i løbet af de 
kommende uger. 

• Lars / Broholdet 

Der meste af Bro F er skiftet, vingen på Bro E, og der mangler et par småting. Så holdet er færdig til 
tiden. Der holdes afslutning d.29 på de Angelos restaurant. Der har været 10-15 medlemmer hver 
lørdag. 

• Britta / Festudvalget  
 
Har senest afholdt generalforsamlingen med 140 deltagere. Er klar til standerhejsning om kort tid. 
Der er afholdt julefrokost på restaurant De angelos. 

• Jørn / Futte udvalget 

• Gunner / Havnen 

 
Er åbent hver mandag med ca 10-15 deltagere. Der er 8 ny indmeldte, havneplanen er færdig og 
udsendt. Der er en enkelt plads som dog kun er 5,5 meter i længden som er svær at udleje i 
øjeblikket.  
 

• Karin / Hus- og Plads udvalget 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

• Jes / Redaktionsudvalget  
 
Har fået et nyt medlem Kirsten Vang, og der er afholdt første møde. Der arbejdes på et nyt Ankret, 
samt en opdateret udgave af brolodsen. Der planlægges en sejltur til opdatering af billeder i 
foråret. desuden laves en spiseguide til restauranterne i sø systemet. 

• Jesper / Sikkerhed 

Har skaffet 7 nye redningstiger, som kommer i løbet af foråret og monteres på broerne. Der 
påtænkes at etablere en form for lysafmærkning af de eksisterende stiger. 

• Per / Supportudvalget 

Er i gang med forårsklargøring af havnen. Der åbnes for vand og toiletsug i løbet af de næste par 
uger. 

 

Herefter kun bestyrelsen og suppleanter 

2. Gennemgang af sidste mødes referat 

• Bestyrelsen har ønsket at Havnefoged deltager i bestyrelsesmødet.  

 

3. Havnen 

Rambuk projektet er i gang med at blive lagt i udbud, og der bliver lavet beregninger i øjeblikket. 

Der er dygtige folk involveret i at lave tegninger og udformning af selve rambukken. Det er 

begrænset med virksomheder som laver løsninger på hydralig løsningerne, men vi prøver Bl.a. at 

høre Aarsleff og andre entreprenører om hvad de gør, desuden hører vi et værft i Holland, om de 

kan lede os i den rigtige retning. Når vi har noget mere info vedr. priser og udformning afholdes et 

informationsmøde for medlemmer. 

4. Korrespondancer til og fra Ry Bådlaug / Ry Marina siden sidste møde: 

Vi er blevet inviteret til møde med Regatta komiteen og hjejleselskabet. Vi deltager med 2 

personer. 

Vi er inviteret til at blive medlem af  Ry+ (Handelstandsfoeningen) og er blevet opfordret til at 

støtte op. Vi overvejer det samt alternativer til at gøre os mere synlige i lokalsamfundet. 

 



 
 

 

 

 

5. Punkter til drøftelse og evt. beslutning: 

6. Evaluering af arrangementer og planlægning af kommende 

7. Kommende måneds opgaver 

Standerhejsning med efterfølgende auktion. Der tages kun imod mobilepay, ikke kontanter. Vi 

inviterer på FB og hjemmeside. 

8. Regnskab, budget, bevillings- og beslutningssager 

Vi har fået et super godt tilbud på at indkøbe 150 stk broriste, med en besparelse på 36% ca. Kr. 

70000. Det giver en overskridelse af budgettet, men til gengæld har vi plader nok til de næste år.  

9. Bordet rundt / Evt.   

10. Næste møder: 

• 10. april 2025 kl. 18.00 

11. Godkendelse af referat 

 

 

 


